
CIRCUS RHAPSODY PRESSETEXT 

Circus Rhapsody
Circusabend mit Zuckerwatte!

Bereiten Sie sich auf ein elektrisierendes Klangerlebnis vor, wenn die deutsche Sensation Circus 
Rhapsody mit ihrer genreübergreifenden Mischung aus Ska, Punk und Rock'n'Roll die Bühne 
stürmt.

Mit ihrem Mut, Grenzen zu überschreiten, und ihrem Ruf für hochenergetische Live-Auftritte 
öffnet dieses berliner Kraftpaket sein Zirkuszelt, das Publikum in seinen Bann ziehen und die 
Grenzen des musikalischen Ausdrucks neu definieren. 

2021 unterschreibt die Band einen Plattenvertrag beim kalifornischen Label Mannequin Vanity 
Records. Zusammen bringen sie das Album Just Kidding im Juni 2021 auf den Markt. Für die 
Promotion des Albums ist Melanie Kaye PR verantwortlich (ehemalig Fat Wreck Canada). 
Zusammen mit dem berliner Coretex wird die Scheibe physikalisch veröffentlicht.

2019 feiern Circus Rhapsody ihr vierhundertstes Konzert. Dabei standen schon Auftritte mit 
Bands wie Deichkind, Less Than Jake, Donots, Mutabor, New Model Army, Nekromantix und 
Jaya the Cat auf dem Programm. 

Zur 2018 Tour bringt die Band die Gemeinschafts - 7'' Sexxxy as fuck! Yummie as hell! über das 
londoner Label 'Umlaut Records' heraus. 
Sie enthält Gastauftritte von: Ingo (Donots), CJ Ramone, Steven (Belvedere), Filou (Berlin Boom 
Orchestra) uvm. 
Des Weiteren erscheint, in Kooperation mit 'Elixier Gin', der erste eigene Band Schnäps. 

Das Album Telling Horrorstories steht seit 2015 in den Läden - in Europa über das Berliner Label 
"Springstoff" und in Mexiko über "Living Dead Records". 2013 erschien das Debütalbum Pacific 
Playland in DIY-Manier.

Die Band:
Michi (Bass) Mahaze (Gitarre) Erik (Schlagzeug) KT (Geige) 

Die Circusfamilie:
Lukas (Muskeln) Alla (Zuckerwatte) Andreas (Merchandise)

Https://www.linktr.ee/circusrhapsody

Https://www.linktr.ee/circusrhapsody


CIRCUS RHAPSODY BIO (English) 

Circus Rhapsody
It’s a circus party with cotton candy! 

With Berlin folk punk band Circus Rhapsody you can't help but be amazed. Featuring a diverse 
musical sound that combines wild 50s rock'n'roll with ska and melodic punk, a frenetic live 
performance and lots of free cotton candy -- the energy is unforgettable and the show is a true 
spectacle. 

In 2021, the band has recently signed with Californian label Mannequin Vanity Records. 
Together, they plan to release the new album Just Kidding in June of 2021. Running publicity will 
be Melanie Kaye PR (formerly of Fat Wreck Chords Canada). 
For the physical release the band works together with Berlin based Coretex who will do the 
distribution in europe.
In 2019 Circus Rhapsody celebrated their 400th concert. Performances took place with 
Deichkind, Less Than Jake, Donots, Mutabor, New Model Army, Nekromantix und Jaya the Cat. 
Whether at a festival, small club or large hall - the four friendly music maniacs put on their very 
own frenetic show in every possible location.

For their 2018 tour the band supported the community 7 '' Sexxxy as fuck! Yummie as hell! 
released through the London label 'Umlaut Records'. It contains guest appearances by: Ingo 
(Donots), CJ Ramone, Steven (Belvedere), Pat (The Decline), and many more. Also, in 
cooperation with 'Elixier Gin', the first own band Schnäps has appeared. 
The previous album Telling Horrorstories has been available in stores worldwide since 2015 - in 
Europe via the Berlin label "Springstoff" and in Mexico via "Living Dead Records". 
In 2013 the debut album Pacific Playland was released in DIY style and enjoyed moderate local 
and regional success. 

The band: Michi (bass) Mahaze (guitar) Erik (drums) KT (violin)
The circus family: Lukas (muscles) Alla (cotton candy) Andreas (merchandise)

Https://www.linktr.ee/circusrhapsody
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